

No. 2838. CONVENTION (No. 102) CONCERNING MINIMUM STANDARDS OF SOCIAL SECURITY. ADOPTED BY THE GENERAL CONFERENCE OF THE INTERNATIONAL LABOUR ORGANISATION AT ITS THIRTY-FIFTH SESSION, GENEVA, 28 JUNE 1952<sup>1</sup>

N° 2838. CONVENTION (N° 102) CONCERNANT LA NORME MINIMUM DE LA SÉCURITÉ SOCIALE. ADOPTÉE PAR LA CONFÉRENCE GÉNÉRALE DE L'ORGANISATION INTERNATIONALE DU TRAVAIL À SA TRENTE-CINQUIÈME SESSION, GENÈVE, 28 JUIN 1952<sup>1</sup>

11 October 1962

RATIFICATION by the NETHERLANDS

(The instrument of ratification specifies that the Government of the Netherlands accepts the Convention with the exception of Part IX thereof; to take effect on 11 October 1963.)

12 October 1962

DECLARATION by SWEDEN made in accordance with Article 4, paragraph 1 of the Convention stating that in addition to the obligations accepted at the time of ratification of this Convention, it accepts the obligations of Parts II (Medical Care), III (Sickness Benefit) and VIII (Maternity Benefit), with effect as from 12 October 1962.

22 October 1962

RATIFICATION by SENEGAL

(The instrument of ratification specifies that the Government of Senegal accepts Parts VI, VII and VIII of the Convention in pursuance of Article 2 (b) thereof; to take effect on 22 October 1963.)

11 octobre 1962

RATIFICATION des PAYS-BAS

(L'instrument de ratification précise que le Gouvernement néerlandais accepte la Convention à l'exclusion de la partie IX de ladite Convention; pour prendre effet le 11 octobre 1963.)

12 octobre 1962

DÉCLARATION de la SUÈDE faite conformément au paragraphe 1 de la Convention, dans laquelle le Gouvernement suédois indique qu'outre les obligations acceptées au moment de la ratification de ladite Convention, il accepte les obligations mentionnées à la partie II (Soins médicaux), à la partie III (Indemnités de maladie) et à la partie VIII (Prestations de maternité) avec effet à compter du 12 octobre 1962.

22 octobre 1962

RATIFICATION du SÉNÉGAL

(L'instrument de ratification précise que le Gouvernement du Sénégal accepte les parties VI, VII et VIII de la Convention conformément à son article 2, b; pour prendre effet le 22 octobre 1963.)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 210, p. 131; Vol. 212, p. 402; Vol. 214, p. 382; Vol. 225, p. 366; Vol. 248, p. 409; Vol. 276, p. 367; Vol. 287, p. 348; Vol. 312, p. 426; Vol. 320, p. 344; Vol. 345, p. 365; Vol. 356, p. 374; Vol. 381, p. 410; Vol. 396, p. 340; Vol. 406, p. 310, and Vol. 413, p. 373.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 210, p. 131; vol. 212, p. 402; vol. 214, p. 382; vol. 225, p. 366; vol. 248, p. 409; vol. 276, p. 367; vol. 287, p. 348; vol. 312, p. 426; vol. 320, p. 344; vol. 345, p. 365; vol. 356, p. 374; vol. 381, p. 410; vol. 396, p. 340; vol. 406, p. 310, et vol. 413, p. 373.